

Terms and Conditions Spotify	شروط وأحكام Spotify
<ul style="list-style-type: none"> This promotion (the “Promotion”) consists of an opportunity whereby customers purchasing a Samsung Galaxy S21FE (“Devices”) (“Device”) from Samsung brand shops and authorized Samsung retail stores (“Stores”), may be able to obtain a voucher, in a form of an electronic voucher (“Voucher(s)”) consisting of three (3) months free trial to Spotify subscription service (the “Service”). This Promotion is valid in Kingdom of Saudi Arabia. This Promotion is valid from the 3rd of January 2022 up to the 3rd of May 2022 (the “Promotion Period”). The Voucher is only accessible through the pre-installed Spotify application (“Application”) on the Device. <ol style="list-style-type: none"> Click “Premium” tab in Spotify app. Then choose “Spotify Premium for Samsung” to avail the Promotion. This Voucher can only be redeemed once in case you have not subscribed to “Spotify” previously. The Voucher may not be exchanged for cash and/or be used in conjunction with any other voucher or discount or promotion. Limited quantity of Vouchers are available and the Promotion is subject 	<ul style="list-style-type: none"> يشتمل هذا العرض الترويجي (“العرض”) على فرصة لتمكين العملاء الذين يقومون بشراء أي هاتف من هواتف Samsung موديلات Galaxy S21FE , (“الجهاز”, “الأجهزة”) من متاجر سامسونج ومتاجر البيع بالتجزئة المعتمدة فقط من قبل شركة سامسونج (“المتاجر”), للحصول على قسيمة إلكترونية (“القسيمة”, “القسائم”) تتكون من إصدار تجريبي مجاني لمدة ثلاثة (3) أشهر لخدمة اشتراك Spotify (“الخدمة”). هذا العرض صالح في المملكة العربية السعودية. هذا العرض ساري المفعول من 3 يناير 2022 وحتى 3 مايو 2022 (“مدة سريان العرض”). يمكن للعملاء الحصول على القسيمة من خلال تطبيق Spotify (“التطبيق”) المحمول مسبقاً على الجهاز. <ol style="list-style-type: none"> ثم الضغط على خيار Premium. ثم الضغط على خيار “Spotify Premium for Samsung” للإستفادة من العرض. يمكن للعملاء الاستفادة من القسيمة مرة واحدة فقط في حال لم يسبق لكم التسجيل سابقاً في تطبيق “Spotify”. لا يمكن استبدال هذه القسيمة نقداً، ولا استخدامها بالتزامن مع أي خصم أو عرض ترويجي آخر. كمية محدودة من القسائم متاحة ويخضع العرض للشروط والأحكام العامة للخدمة.

<p>to the Service general terms and conditions.</p> <ul style="list-style-type: none">• Samsung will be entitled at its sole and absolute discretion to terminate or modify the Promotion or to modify, vary, delete or add to any of these Terms and Conditions at any time prior or during the Promotion Period.• Samsung does not guarantee and shall not be liable to customers for any loss and/or damages of any kind whatsoever, suffered in connection with the Promotion or customer's inability to avail the Voucher.• By participating in this Promotion, the customer accepts that any dispute of whatever nature which is directly or indirectly related to these Terms and Conditions or to the participation in this Promotion, shall be governed by the laws of the country of purchase within the Territory, and shall be resolved by the competent courts in that country.	<ul style="list-style-type: none">• تحتفظ شركة سامسونج وفقاً لتقديرها بالحق في إنهاء أو تعديل المزايا المرتبطة بالعرض ، أو إجراء أي تعديل أو تغيير أو حذف أو إضافة على أي من هذه الشروط والأحكام، في أي وقت قبل أو خلال مدة سريان العرض.• تعتبر شركة سامسونج غير مسؤولة عن أي فقدان و/ أو أضرار، من أي نوع كانت، وذات صلة بالعرض أو بعدم تمكن العميل من الاستفادة من القسيمة لأي سبب كان.• إذا قام العميل بالمشاركة في هذا العرض فإنه يقبل بأن أي نزاع قد ينشأ عن المشاركة مهما كانت طبيعته سواء كان ذو ارتباط مباشر أو غير مباشر في هذا العرض أو الشروط والأحكام يخضع ويفسر وفقاً للقوانين والأنظمة المعمول بها في بلد الشراء ضمن الإقليم وأن أي خلاف سيتم تسويته والنظر فيه من قبل المحاكم ذات الاختصاص في البلد حيث تم شراء المنتج.
--	--